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Krajobrazu stoją na stanowisku, że Puszcza Białowieska zasługuje na należytą ochronę, co 

wynika z faktu wpisania tego obszaru przez UNESCO na Listę Obiektów Światowego 

Dziedzictwa. Dlatego wszelkie próby znacznego zwiększenia pozyskania drewna muszą 

budzić niepokój, zwłaszcza jeżeli u ich podstawy leżą zakamuflowane względy ekonomiczne. 

Znaczną część Puszczy Białowieskiej stanowią lasy gospodarcze, gdzie prowadzi się, co 

prawda ekstensywną, gospodarkę leśną.  

Gradacja kornika drukarza przyczynia się do zamierania świerków. Gdy odbywa się to 

na dużą skalę, prowadzi do dezintegracji środowiska leśnego i wymaga odnowy wykonanej 

przez służby leśne. Dlatego uważamy, że cięcia posuszu w lasach gospodarczych należy 

ograniczyć do niezbędnego minimum, tak by nie naruszyć istniejącej struktury lasu. 

Natomiast należy całkowicie powstrzymać się od tego typu działań w Białowieskim Parku 

Narodowym i rezerwatach przyrody leżących na terenie Puszczy. 
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